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 zمصاحبه

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 بازگیر: ۷ گل در اولین 
فصل لیگ برتر بد نیست

سجاد بازگیر بازیکن ملوان درباره 
شرایطش در فصل بیست و دوم 
لیــگ برتــر می گویــد: »در اولیــن 
فصلــی کــه در لیــگ برتــر حاضــر 
شــدم شــرایط خوبــی داشــتم. 
شــاید اگــر کمــی دقــت بیشــتری 
در ضربــات آخر به خرج می دادم، 
آمــار گلزنی ام بیشــتر می شــد؛ هر 
چنــد 7 گل عــدد کمــی نیســت. 
فصــل گذشــته به عنــوان بازیکــن 
آزاد پشت مهاجم، مهاجم، وینگر 
چپ و راست بازی کردم. مشکلی 
از ایــن بابت ندارم امــا در کناره ها 
راحت تــر بــازی می کنــم.« قرارداد 
او بــا ملــوان بــه پایــان رســیده 
اســت: »قــرارداد دو ســاله ام بــا 
ملــوان بــه اتمــام رســیده و هنــوز 
دربــاره فصــل آینــده تصمیمــی 
نگرفتــه ام. فعــاً صبــح و بعــد از 
ظهــر ســخت تمریــن می کنــم و 
بــه تماس هــا درباره انتخــاب تیم 
جدیــد پاســخی نمی دهــم. چــون 
می دانــم الان زمــان انتخــاب تیم 
نیست و تکلیف بسیاری از تیم ها 
نامشخص اســت. چند پیشنهاد 
بــه دســتم رســیده، ولــی وقتــی 
تکلیــف خیلــی از تیم هــا روشــن 
نیست، منطقی و حرفه ای نیست 
کــه بخواهــم مذاکــره کنم. شــاید 
اصاً مربی انتخاب شد که سبک 
بــازی مــن در پــازل تاکتیکــی اش 
جایــی نداشــت. بنابرایــن فعــاً 
قصــد دارم بیشــتر ســکوت و 
روی آمادگــی بدنــی و تمریناتــم 
تمرکــز کنــم تــا بــرای فصــل بعــد 
هــم شــرایط و روند خوبی داشــته 

باشــم.«
 

صدقی: مصدومیت ها 
به ما آسیب زد

فــع  ا مد قــی  صد میرحســین  ا
ذوب آهــن دربــاره رتبــه تیمــش 
در لیــگ بیســت و دوم می گویــد: 
»فصــل پرفراز و نشــیبی را پشــت 
ســر گذاشــتیم و در مجمــوع 
نسبت به بضاعت خودمان، رتبه 
بــدی بــه دســت نیاوردیــم. البتــه 
می توانســتیم رتبــه بالاتــری هــم 
داشــته باشــیم امــا در نیم فصــل 
دوم در یکی، دو مسابقه شکست 
خوردیــم کــه اگر در آن مســابقات 
پیــروز می شــدیم، براحتــی تا رتبه 
هفتــم صعــود می کردیــم. مــا از 
فولاد و آلومینیوم امتیاز گرفتیم و 
می توانســتیم رتبه بهتری نسبت 
به آنها داشــته باشــیم ولــی در هر 
صورت در مجموع رتبه نهم، رتبه 
بدی نبود.« او به یک نکته درباره 
دلیــل بعضــی نتایــج ضعیــف این 
تیــم اشــاره می کنــد و می گویــد: 
»با وجــود اینکه بودجه ذوب آهن 
محــدود بــود با این حــال هدف ما 
این بود که رتبه ســال قبل را ارتقا 
بدهیــم یــا حداقــل همــان رتبــه را 
تکــرار کنیــم. خیلی بــه این هدف 
نزدیک بودیم و برای مثال اگر سه 
امتیاز بازی نفت مسجدسلیمان 
را کسب می کردیم، شرایط تغییر 
می کرد اما متأسفانه کمی حریف 
را دست کم گرفتیم. از طرفی ما با 
مصدومیت چند بازیکن مان هم 
مواجــه شــدیم کــه روی عملکــرد 

تیــم تأثیر داشــت.«

ــا  ــه تماشـ ــی بـ ــی 101 را در حالـ ــروز دربـ امـ
خواهیـــم نشســـت کـــه به دلیـــل اهمیـــت 
ایـــن بـــازی آن هـــم در فینـــال جـــام حذفـــی 
حساســـیت دوچندانـــی خواهـــد داشـــت. 
مجیـــد جالـــی کارشـــناس فوتبـــال دربـــاره 
ایـــن بـــازی می گویـــد: »بـــا توجـــه بـــه اینکـــه 
دربـــی ایـــن بـــار در فینـــال جـــام حذفـــی 
برگـــزار می شـــود، جذابیـــت و حساســـیت 
آن چنـــد برابـــر دربی هـــای قبلـــی اســـت 
و در نهایـــت هـــم بایـــد یـــک تیـــم برنـــده 
شـــود. اســـتقال بـــا توجـــه بـــه از دســـت 
دادن قهرمانـــی در لیـــگ برتـــر، محکـــوم به 

بـــرد اســـت و پرســـپولیس هـــم می خواهـــد 
بعـــد از قهرمانـــی در لیـــگ برتـــر، یـــک جـــام 
دیگـــر بـــه افتخاراتـــش اضافـــه کنـــد. فکـــر 
می کنـــم شـــاهد یـــک بـــازی فیزیکـــی و 
ــد  ــح می دهـ ــیم.« او ترجیـ ــه باشـ درگیرانـ
برنـــده بـــازی را پیش بینـــی نکنـــد: »فوتبـــال 
قابـــل پیش بینـــی نیســـت و بایـــد دیـــد 
در زمیـــن مســـابقه چـــه اتفاقاتـــی رخ 
ــازی روی  ــن بـ ــی ایـ ــار روانـ ــد داد. بـ خواهـ
اســـتقال بیشـــتر اســـت چـــون هـــواداران 
بـــا از دســـت دادن قهرمانـــی و شکســـت 
ــالا  ــر، حـ ــپولیس در لیـــگ برتـ ــر پرسـ برابـ

می خواهنـــد.  قهرمانـــی  تیم شـــان  از 
بایـــد دیـــد بازیکنـــان زیـــر ایـــن بـــار روانـــی 
می شـــکنند یـــا اینکـــه شـــکوفا می شـــوند، 
در واقـــع بایـــد ببینیـــم قـــدرت و تمرکـــز 
ذهنـــی بازیکنـــان اســـتقال تـــا چـــه حـــد 

بـــالا خواهـــد بـــود.
در طـــرف مقابـــل پرســـپولیس قـــرار دارد 
کـــه شـــرایط خوبـــی را در ایـــن مـــدت 
تجربـــه کـــرده و بـــا پشـــت ســـر گذاشـــتن 
بازی هـــای حســـاس و ســـخت توانســـت 
قهرمـــان لیـــگ شـــود. آنهـــا هماهنگـــی 
خوبـــی بـــا یکدیگـــر دارنـــد و می خواهنـــد 

در ایـــن بـــازی هـــم بـــا بـــرد زمیـــن را تـــرک 
کننـــد.« کارشـــناس فوتبـــال در خصـــوص 
قهرمانـــی پرســـپولیس در لیـــگ برتـــر 
این طـــور می گویـــد: »امســـال 3 تیـــم 
بـــالای 60 امتیـــاز در لیـــگ گرفتنـــد و هـــر 
ــالا  ــد، حـ ــی بودنـ ــق قهرمانـ ــی لایـ 3 مدعـ
کـــه ایـــن عنـــوان بـــه پرســـپولیس رســـید 
بایـــد گفـــت کـــه آنهـــا شایســـتگی اش را 
داشـــتند. تـــا چنـــد هفتـــه مانـــده بـــه پایـــان 
لیـــگ، ســـپاهان مدعـــی اول بـــود، در 
واقـــع جـــام از دســـت ســـپاهان افتـــاد و 

پرســـپولیس آن را برداشـــت.«

میداودی: امیدوارم نفت مسجدسلیمان زود به لیگ برتر برگردد

استقلال و پرسپولیس محتاطانه بازی می کنند

دربـی 101 هـم فـرا رسـید. بـازی حساسـی 
کـه حـالا قهرمانـی جـام حذفـی را مشـخص 
می کند. میاد میداودی مهاجم سال های 
نـه چنـدان دور اسـتقال کـه سـابقه گل 
زدن در دربـی را دارد، در مـورد ایـن بـازی 
حساس، شرایط نفت مسجدسلیمان و... 

صحبـت می کنـد.

نفت مسجدسلیمان فصل گذشته 
شرایط خوبی نداشت و به لیگ یک 

سقوط کرد.
ابتـدای  از  مسجدسـلیمان  نفـت  بلـه، 
فصـل وضعیـت خوبـی نداشـت و بـا یـک 
سـری مشـکات مالـی مواجـه بـود. یکـی 
دیگـر از مسـائلی کـه وجـود دارد بحـث 
مسـافت و هزینه هاسـت. در واقـع اکثـر 
دیگـری  جـای  اولویت شـان  بازیکنـان 
اسـت و بازیکنانـی کـه بیـرون می ماننـد 
مسجدسـلیمان را انتخـاب می کننـد چـون 
هـم مبلـغ قراردادهـا در نفـت کمتـر اسـت 
بـه  شـهر مسجدسـلیمان  اینکـه  هـم  و 
گونـه ای کـه مسـیر و شـرایط آب و هوایـی 
چنـدان مناسـبی نـدارد. بـه همیـن دلیـل 
بـا  بازیکن گیـری سـخت اسـت.  شـرایط 
ایـن حـال، نفـت در ۵ هفتـه ابتدایـی بـا 

سـرمربیگری رضـا مهاجـری نتایـج خوبـی 
گرفـت امـا بعـد از آن، تیـم از هـم پاشـید.

من تجربه این شـرایط را با اسـتقال اهواز 
داشـتم و می دانـم وقتـی تیـم روی دور 
باخـت می افتـد جمـع کـردن آن سـخت 
اسـت. نفـت مسجدسـلیمان هـم چنـد بار 
سـرمربی عـوض کـرد امـا متأسـفانه در آخر 

کـرد. سـقوط 

امید مسجدسلیمانی ها به ابراهیم 
اشکش بود اما این سرمربی هم 

راهی خیبر خرم آباد شد.
بلـه، مـن هـم شـنیدم کـه آقـای اشـکش 
رفت خیبر خرم آباد. آقای اشکش در نفت 
مسجدسـلیمان هـم نتایـج خوبـی گرفت و 
توانسـت ۲ بـرد بـه دسـت بیـاورد امـا قطعـاً 

شـرایط سـخت بـود کـه جـدا شـد.
شما نقش مدیریت باشگاه را چقدر 

در سقوط نفت مسجدسلیمان 
دخیل می دانی؟

مـن شـناخت خوبـی از مدیریـت باشـگاه 
آقـای شـجاعی و دیگـر  دارم و می دانـم 
دوسـتان خیلـی تـاش کردنـد. همان طـور 
نفـت  بـرای  مالـی  کـه می دانیـد شـرایط 
آبـادان  صنعت نفـت  و  مسجدسـلیمان 
در لیـگ برتـر سـخت اسـت. آبـادان بـه هـر 
حـال بـا سـرمربیگری آقـای ویسـی در لیـگ 
برتـر مانـد کـه بایـد بـه مـردم خوزسـتان هم 
بـه خاطـر ایـن مسـأله و هـم بـرای صعـود 

اسـتقال خوزسـتان بـا سـرمربیگری آقـای 
پورموسـوی بـه لیـگ برتـر، تبریـک بگویـم. 
چون سهمیه خوزستان در لیگ برتر حفظ 
شـد. البته جای نفت مسجدسـلیمان هم 
خالـی اسـت کـه امیـدوارم زودتـر برگـردد 
امـا نتایـج نشـان داد تیم هـای خوزسـتانی 
بـا مربیـان بومـی نتایـج خوبـی گرفتنـد. 
پـس بایـد بـه مربیـان بومـی بیشـتر بهـا 
بدهنـد. بـه مربیـان جـوان و بومـی اعتمـاد 
کـرد. همان طـور کـه شـمس آذر قزویـن بـه 
سـعید دقیقـی اعتمـاد کـرد و نتیجـه اش 
را دیـد و در دیگـر تیم هـا هـم ایـن مسـأله 
را بـه وضـوح دیدیـم. مدیریـت باشـگاه 
گذشـته  فصـل  مسجدسـلیمان  نفـت 
خیلـی تـاش کـرد و اعتمـادش بـه ابراهیـم 
اشـکش خـوب بـود. هـر چنـد که دیـر اتفاق 
افتـاد. بـه هـر حـال آقـای شـجاعی هـر کاری 
از دسـتش برآمـد انجـام داد امـا وقتـی پـول 
نمی آیـد مدیریـت باشـگاه چـه می توانـد 
انجـام دهـد؟ اینجـا هـم حـق بـا بازیکنـان 
اسـت و هـم بـا مدیـر باشـگاه. مـن بـا آقـای 
شجاعی هم صحبت کرده بودم و می دانم 
نگـران و پیگیـر بـود کـه تیـم بماند اما نشـد. 
مطمئنـاً خـود ایشـان هـم از سـقوط نفـت 
ناراحـت اسـت کـه امیـدوارم خیلی زود تیم 

بـه لیـگ برتـر برگـردد.
در این مدت بحث حضور شما 

در نفت مسجدسلیمان به عنوان 
 سرمربی هم مطرح شده.

 این مسأله درست است؟
اجـازه بدهیـد فعـاً در ایـن مـورد صحبتـی 
نکنـم امـا امیـدوارم بهتریـن تصمیم گرفته 
شود چون بیش از هر چیزی بازگشت تیم 
نفـت مسجدسـلیمان بـه لیـگ برتـر مهـم 
اسـت. ایـن تیـم همـه امیـد و دلخوشـی 

مـردم مسجدسـلیمان اسـت.
دربی ۱۰۱ هم فرا رسید. چه نظری در 

مورد این دربی حساس داری؟
صحبتـی کـه همیشـه مطـرح می شـود این 
اسـت کـه دربـی بـا همـه بازی ها فـرق دارد. 
فصـل گذشـته اسـتقال و پرسـپولیس، 
همـه بازی هـا را بـا گل هـای زیـاد بردنـد. 
حتـی پرسـپولیس در بـازی آخـر توانسـت 
بـا ۴ گل حریـف خـود یعنـی نسـاجی را 
شکسـت بدهـد. اسـتقال هـم بـا 7 گل 
تراکتـور را بـرد. ایـن نشـان می دهـد ۲ تیـم 
شـرایط خوبـی دارنـد امـا در دربـی محتـاط 
بودنـد و پرسـپولیس توانسـت بـا تـک گل 
بـازی حسـاس  ایـن  چـون  شـود.  پیـروز 
بـود و نقـش تعیین کننـده ای در قهرمانـی 
داشـت. بـازی خوبـی هـم انجـام شـد امـا 
فقـط یـک گل داشـت. حـالا هـم دربـی 
101 چنیـن شـرایطی دارد. حساسـیت آن 
بـالا اسـت و قهرمـان حذفـی را مشـخص 
می کنـد. مـن فکـر می کنـم بـاز هـم ۲ تیـم 
بـازی  و مطمئنـاً  کننـد  بـازی  محتاطانـه 
سـاکن تری خواهد شـد. البته من دوسـت 
دارم و امیـدوارم بـازی خوبـی شـود و ۲ تیـم 

تهاجمـی بـازی کننـد تـا پـر گل باشـد امـا بـا 
توجـه بـه اینکـه نتیجـه ایـن بـازی قهرمـان 
حذفی را مشخص می کند، بعید می دانم 
چنیـن شـود. اگـر اسـتقال برنـده شـود کـه 
پرسـپولیس  باشـد،  این طـور  امیـدوارم 
هـم کـه بـا یحیـی گل محمـدی توانسـت 
بـه قهرمانـی برسـد به دنبـال دومیـن جـام 
اسـت. بـا وجـود اینکـه قهرمانـی در دسـت 
سـپاهان بـود امـا پرسپولیسـی ها، تمرکـز 
بازی هـای خودشـان  را فقـط روی  خـود 
گذاشـتند کـه بعـد از عیـد هـم رونـد خوبـی 
را در پیـش گرفتنـد و موفـق شـدند ببرنـد. 
اسـتقال با مشـکاتی مثل مسـائل مالی، 
حذف از آسیا، بدهی به استراماچونی و ... 
مواجـه شـدند کـه ایـن مسـائل باعـث شـد 
قهرمانـی را از دسـت بدهنـد کـه امیـدوارم 

در جـام حذفـی بـه قهرمانـی برسـند.
با توجه به اینکه استقلال بهترین 

خط حمله و پرسپولیس بهترین خط 
دفاع لیگ را داشت، نتیجه را چطور 

پیش بینی می کنی؟
امـا  ببـرد  اسـتقال  دارم  دوسـت  قطعـاً 
سخت است. استقال بهترین خط حمله 
را در اختیار دارد و پرسپولیس هم قهرمان 
شـده و آل کثیـر را در خـط حملـه دارد کـه 
شـرایط خوبـی دارد و مدافعـان هـم عالـی 
کار کردند. امیدوارم بازی پر گل شود چون 
چندیـن سـال اسـت کـه دربی هـا کـم گل 

اسـت و 3، ۴ گل نداشـت.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 کارلوس هرناندز

جدایی اش قطعی شد

کارلــوس هرناندز ســرمربی اســپانیایی تیم فوتبال نســاجی کــه هدایت این 
تیــم در پنــج بــازی آخر نســاجی در لیــگ و دو دیدار در جام حذفــی را برعهده 
داشــت، پس از تســویه حســاب با مدیران باشگاه نساجی، به صورت قطعی 
از این تیم جدا شــد. خبر دیگر از باشــگاه نســاجی این اســت که آداما نیان 
مهاجــم اهــل مالــی کــه در این فصــل در زمان ســرمربیگری حمیــد مطهری 
به نســاجی آمده بود، پس از توافق با مدیران نســاجی از این تیم جدا شــد.

 مرتضی منصوری:

با ترابی صحبت کردم

مرتضــی منصــوری مدافــع هــوادار درباره برخــورد با مهدی ترابــی که منجر 
به پنالتی و گل اول پرســپولیس شــد این طور می گوید: »من با مهدی ترابی 
هــم صحبــت کــردم و فکر نمی کنــم مرتکب خطای پنالتی شــده باشــم. ما 
بــدن بــه بــدن شــدیم و برخورد به شــکلی نبود کــه پنالتی اعلام شــود اما به 
هــر حــال ایــن اتفــاق افتاد و در طــرف مقابل هــم دو پنالتی بــرای ما گرفتند 

کــه ظاهــراً آن صحنه ها هــم پنالتی نبود.«

 صادق درودگر

مدیرعامل نساجی

صبح دیروز ایزد ســیف الله پور، مدیر عامل باشــگاه نســاجی با انتشــار پســتی 
در صفحــه شــخصی اش بعــد از 3 ســال از ســمت خــود اســتعفا کــرد. حالا خبر 
رســیده جانشــین او از ســوی باشــگاه نســاجی مشــخص شــده اســت. صادق 
درودگر یکی از اعضای هیأت رئیســه ســازمان لیگ در ادامه مســیر، مدیریت 
باشــگاه نســاجی را برعهده می گیرد. این مدیر در ســال های اخیر و در مقاطع 

مختلــف مدیریــت باشــگاه ملــوان و تراکتور را برعهده داشــت.

قطعاً دوست دارم 
استقلال ببرد اما 

سخت است. استقلال 
بهترین خط حمله 
را در اختیار دارد و 
پرسپولیس هم 

قهرمان شده و 
آل کثیر را در خط حمله 
دارد که شرایط خوبی 

دارد و مدافعان 
هم عالی کار کردند. 

امیدوارم بازی پر گل 
شود چون چندین 

سال است که 
دربی ها کم گل است 

و ۳، ۴ گل نداشت

 دربی فیزیکی و درگیرانه می شود

جلالی: بار روانی روی استقلال بیشتر است
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